

# 阳泉压饼机器你知道巴

产品名称	阳泉压饼机器你知道巴
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	9595.00/台
规格参数	品牌:福通机械 型号:FTJX 产地:河南商丘
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

## 产品详情

阳泉压饼机器你知道巴

一、全自动蛋卷机凤凰卷机风吹饼机参数：1、8组全自动蛋卷机常规尺寸：1500/1500/1200mm;10组全自动蛋卷机常规尺寸：1700/1700/1200mm;12组全自动蛋卷机常规尺寸：1900/1900/1200mm;2、电压：380V三相四线3、功率：18 - 28KW4.重量：500KG二、全自动蛋卷机凤凰卷机风吹饼机特点1.自动注浆注浆均匀不滴糊2.自动压模自动起模自动控温自动调速自动感应3.加厚保温棉铝板常规花纹分为平板方格条纹三种，也可以自己定做。\*

Parameters of the wind-drier of the Phoenix Egg Roller: 1. 8 sets of conventional sizes of the full-automatic Egg Roller: 1500/1500/1200mm; 10 sets of conventional sizes of the full-automatic Egg Roller: 1700/1700/1200mm; 12 sets of conventional sizes of the full-automatic Egg Roller: 1900/1200mm; 2. Voltage: 380V three-phase four-wire 3, power: 18-28KW4. Weight: 500KG 2. Features of Phoenix Roller Wind-blower 1. Auto-grouting and non-dripping paste 2. Auto-die-pressing, automatic temperature control, automatic speed regulation and automatic induction 3. Thickening, insulation, cotton and aluminium sheet can be divided into three kinds of conventional patterns, which can also be customized.\*

4. 三种型号8组蛋卷机10组蛋卷机12组蛋卷机5. 免费提供配方技术?有葱花味海苔味味巧克力味奶油味芝麻味蛋卷机商丘福达全自动蛋卷机具有自动注糊，自动压模，自动起模，自动控温功能1.鸡蛋卷薄厚可以调节2.鸡蛋卷大小可以根据客户需要进行调节3.鸡蛋卷花纹有多种花纹可供客户选择，条纹，方格，平模，，以及定制公司logo，实现以及多用的鸡蛋卷功能4.全自动蛋卷机下料功能配备专用注糊机，经过反复试验和客户使用经验相结合

4. Three models, eight sets, ten sets, and twelve sets. 5. Free recipe technology? Chocolate, chocolate and sesame flavor with onion flavor, seaweed flavor, butter flavor and sesame flavor. Qiufuda Egg Roll Machine has automatic pasting, automatic pressing, automatic moulding and automatic temperature control functions. 1. Egg Roll thickness can be

adjusted 2. Egg Roll size can be rooted. According to the needs of customers to adjust 3. Egg roll patterns have a variety of patterns for customers to choose, stripes, squares, flat molds, as well as customized logo company, realize and multi-purpose function of the egg roll 4. Full-automatic egg roll machine with a special feeding machine, after repeated tests and customer experience combined\*

阳泉压饼机器你知道巴